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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a megjelent 7 fővel a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 órakor). Smelkó István 
és Varga Béla képviselő urak jelezték, hogy később fognak megérkezni az ülésre. A 
mai napra, 1600 órai kezdettel került meghirdetésre a közmeghallgatás is. 
A meghívó szerint tesz javaslatot az ülés napirendjére azzal, hogy kéri két sürgősségi 
előterjesztés megtárgyalását is a következők szerint: elismerések adományozására és a 
civil szervezetek támogatási keretének megemelésére vonatkozó, és a 2013. évi belső 
ellenőrzési terv módosítására vonatkozó előterjesztés.  
Kérdezi, hogy valaki kíván-e az egyebekben szólni. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki az elmondottak szerint elfogadja a tárgyalandó 
napirendeket, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
  
Napirend: 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének módosítására  
2. Tájékoztató a 2013. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről 
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3. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára  
4. Előterjesztés a talajterhelési díjról szóló 15/2013.(VI.12.) önkormányzati rendelet 

módosítására 
5. Előterjesztés egyes önkormányzati rendeleteknek az utak névváltozásával 

összefüggő módosítására 
6.  Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzatának és intézményeinek vagyon és 

felelősségbiztosításáról 
7. Előterjesztés a Szécsény Római Katolikus Plébánia földterület kérelméről 
8.  Egyebek 

8.1. Előterjesztés a civil szervezetek támogatási keretének megemelésére 
8.2. Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési terv módosítása 
8.3. Polgármester tájékoztatója 

9. Közmeghallgatás 
 
 
Napirend előtt:  
-  Polgármester tájékoztatója a legutóbbi soros ülés óta történt eseményekről, a 

meghozott képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 
 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2013. október 29-én tartottuk, a fontosabb 
tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Október 30-án, a Kelet-Nógrádi Hulladék-rekultivációs Társulás egyeztető 
tárgyalásán vettem részt Salgótarjánban. 
- November 5-én dr. Barrak Ahmad igazgató úrral együtt a Győr-Moson-Sopron 
megyében, Nyúl községben jártunk, a járóbeteg központ működésének segítésével 
kapcsolatban folytattunk megbeszélést, melynek eredményeként a héten beadásra kerül 
egy közel ötvenmillió forint értékű pályázat, amely az intézmény működését nagyban 
segítheti.  
- November 7-én az Észak-Nógrádi Víziközmű-kezelő Önkormányzati Társulás ülésén, 
a 2014. évi költségvetés koncepcióról, valamint a fejlesztési tervről tárgyaltunk.  
- Ugyanezen a napon délután Salgótarjánban került megrendezésre a Pénztár Első 
Országos Középiskolai Pénzügyi- Gazdasági Verseny megyei döntője, melyen a Páter 
Bárkányi János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium két csapata is megmérettette 
magát. Alpolgármester asszonnyal, aki a csapatok lelkes felkészítőjeként is 
közreműködött, valamint Borda Tamás képviselő úrral közösen drukkoltunk a 
diákoknak. A „VÁMOS” csapat első-, a „BRÓKER”nevű csapat pedig negyedik 
helyezést ért el ezen a versenyen. A győztes a regionális döntőn képviselte megyénket 
Miskolcon a múlt héten, ahol harmadik helyezést értek el. A csapat tagjai Kurucz 
Karolina, Oláh Diána, Deák Bence, Lehoczki Szilveszter 11/B osztályos tanulók.   
Szívből gratulálunk nekik! És köszönjük a felkészítők lelkes segítségét, támogatását is!  
- November 11-én, városunkban forgatott az ECHO televízió a „Legszebb magyar 
település” és a „Gazdafórum” című műsora. Őze János főépítész úr büszkén mesélt 
csodálatos városunk múltjáról, nevezetességeiről, a Gazdafórumban pedig a 
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mezőgazdasági-startmunka helyi értékteremtő programjáról az Agro-Help Kft 
ügyvezető igazgatója, Velenczei Norbert úr, valamint a programba bevont dolgozók is 
nyilatkoztak.  
- November 12-én, rendkívüli testületi-ülést tartottunk. 
- November 13-án, a Kelet-Nógrádi Hulladék-rekultivációs Társulás egyeztető 
tárgyalásán vettem részt Salgótarjánban. Erről annyit szeretnék elmondani, hogy jó 
mederben halad a pályázat, viszont a beruházási munkálatoknál, a közbeszerzési 
eljárás folyamán bekért ajánlatokból a legalacsonyabb is jelentős összeggel 
meghaladta azt a keretösszeget, amit a pályázat lehetőségként biztosított, viszont 
képviselő asszony, Salgótarján megyei jogú város polgármestere közbenjárására ezt a 
pályázati keretösszeget megemelik, így lehetőség van arra, hogy a pályázat 
továbbhaladjon.   
- November 14-én, Szécsény Térsége Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás 
tanácsülését ezt követően a Szécsény és Térsége Többcélú Kistérségi Társulás ülését 
tartottunk. A többcélú társulási ülésen a társulás vagyonfelosztásáról döntöttünk, 
melynek értelmében városunk hárommillió forint értékben megvásárolta a társulás 
egyik 18 személyes autóbuszát, melyet szeretnénk majd a jövőben kedvezményesen a 
civil szervezeteink, intézményeink rendelkezésére bocsátani. Emellett közel kétmillió 
forint készpénz is megilleti Szécsény városát a vagyonfelosztás során. 
- November 15-én, a 2014-2020-as fejlesztési időszak őszi konferenciasorozatán 
voltam Salgótarjánban. Itt jelentette be Becsó Zsolt úr, a Nógrád Megyei Közgyűlés 
elnöke, hogy ebben az időszakban településfejlesztésre, térségi szinten, Szécsény és 
térsége közel másfélmilliárd forintra számíthat. Ezt szeretnénk mindenféleképpen úgy 
felhasználni majd, hogy valóban a térség érdekeit szolgálja. Talán nem árulok el nagy 
titkot, hogy szeretnénk végre mindannyiunk nagy álmát ebben az időszakban 
megvalósítani, hogy Szécsény és térsége végre rendelkezzen egy normális méretű 
sportcsarnokkal és uszodával. Ez irányban kezdtünk már el lépéseket tenni.  
- Ugyanezen a napon délután az Őszi Tárlat megnyitóján vettem részt a művelődési 
központban. Nagyon szép a tárlat és örömmel tudom mondani, hogy öt szécsényi 
képzőművész alkotása is megtekinthető. Bakos Ferenc, Bakos Tamara, Bagóné 
Zsuzsika, Szenográdiné Végh Erzsébet és Pápai úr alkotásai tekinthetők meg. Jó 
szívvel ajánlom mindenkinek a kiállítást.  
- November 16-án, a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 
Gimnázium jótékonysági bálján vettem részt, Balla Mihály és Szabó Csaba 
országgyűlési képviselő urak, dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester asszony, 
dr. Bagó József jegyző úr, Varga Béla, Borda Tamás képviselő urak és több száz fő 
hozzátartozó és gyermek társaságában. Nagyon jó hangulatú rendezvény volt, és 
egymillió forintot meghaladó tiszta bevétellel zárt a rendezvény. Biztos, hogy jó célra 
fogja az intézmény felhasználni. 
- November 19-én, Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulási 
ülésen vettem részt Rimócon.  
- November 21-én részt vettem a Szécsény és környéke Takarékszövetkezet 
igazgatósági ülésén.  
- November 22-én, a Magyar úri iskolában a jubiláló véradók ünnepségén, majd 
Gárdonyi Géza születésének 150. évfordulója alkalmából rendezett a „Kövek alatt nőt 
fű” című zenés irodalmi esten vettem részt a művelődési központban. 
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- November 23-án, szombaton tartották a szécsényi Karitász bált, amelyen 
alpolgármester asszony, jegyző úr, Varga Béla, Borda Tamás és Juhász Miklós 
képviselő urak is jelen voltak. Ez is egy jó hangulatú rendezvény volt.  
- November 25-én, Bodnár Benedek úrral, a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási 
és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójával tárgyaltunk a jövő évi 
szemétszállítással kapcsolatban. 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2013. október 29-én tartott 
soros és a közben tartott rendkívüli testületi üléseken hozott határozatok 
végrehajtására a szükséges intézkedéseket megtettük. Kérem tájékoztatóm elfogadását! 
Kérdezem, hogy van-e esetleg valakinek további hozzáfűznivalója?” 
 
Hozzászóló nem jelentkezett, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének 

módosítására  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos anyag időben megküldésre került, reméli sikerült mindenkinek 
áttanulmányozni. A képviselő-testület által az 5/2013.(II.15.) rendelettel elfogadott 
2013. évi költségvetési rendelet 5. §-ában jelzett kiadások és bevételek összege, a 
rendelet 3. számú módosítása következtében, 1.464.933 E Ft-ra változik.  
Az előirányzat módosítására azért van szükség, mert a Szécsény Térsége 
Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás jogi személyiségűvé vált, és a 
költségvetésünkben eredetileg még be voltak tervezve a Szécsény Kistérség Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat bevételei és kiadásai, és ezeket ki 
kellett belőle venni. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is. Kéri elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolta az előterjesztés elfogadását a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye ezzel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazottak szerint bocsátja 
szavazásra a rendelettervezet elfogadását.  
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Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

25/2013.(XI.27.) önkormányzati rendelete 
az önkormányzat 2013. évi költségvetésérıl szóló 

5/2013.(II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 
CXCV. törvény 23. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk 
(1) bekezdés f) pontjában és a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 143. § (4) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva, a 
következőket rendeli el: 

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata 2013. évi költségvetéséről szóló 5/2013.(II.15.) 
önkormányzati rendelet 5. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

 
„(1) Az önkormányzat 2013. évi költségvetését  

 1.464.933 E Ft bevétellel 
 1.464.933 E Ft kiadással 
             

Megnevezés Működési 
célú 

Felhalmozási 
célú 

Összesen 

tárgyévi költségvetési kiadási főösszegét  994.053 125.629 1.119.682 
tárgyévi költségvetési bevételi főösszegét 1.280.830 159.478 1.440.308 
tárgyévi költségvetési hiány összegét 0 0 0 
előző évi pénzmaradvány igénybevételét 39 24.586 24.625 
finanszírozási célú műveletek kiadását 310.169 35.082 345.251 
finanszírozási célú műveletek bevételét 0 0 0 
likviditási hitellel fedezett hiány összegét 0 0 0 
finanszírozási célú műveletek egyenlegét 310.169 35.082 345.251 
kiadási főösszegét 1.304.222 160.711 1.464.933 
bevételi főösszegét 1.304.222 160.711 1.464.933 

E Ft összegben állapítja meg.” 
 
 (2) A költségvetési rendelet 3. § (6) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„(6) A képviselő-testület a Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és 
Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi költségvetését az alábbiak szerint fogadja el: 
 0 E Ft bevétellel 
 0 E Ft kiadással 
a kiadási előirányzaton belül: 

• a személyi juttatásokat 0 E Ft 
• a munkaadókat terhelő járulékokat 0 E Ft 
• a dologi kiadásokat 0 E Ft 

összegben állapítja meg.” 
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2. § 
(1) A költségvetési rendelet 1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
(2) A költségvetési rendelet 2. melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
(3) A költségvetési rendelet 3. melléklete helyébe a 3. melléklet lép. 
(4) A költségvetési rendelet 4. melléklete helyébe a 4. melléklet lép. 
(5) A költségvetési rendelet 5. melléklete helyébe az 5. melléklet lép. 
(6) A költségvetési rendelet 10. melléklete helyébe a 6. melléklet lép. 
(7) A költségvetési rendelet 13. melléklete helyébe a 7. melléklet lép. 
 

3. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény, 2013. november 26. 
 

Stayer László s.k. 
polgármester 

Dr. Bagó József s.k. 
jegyző 

Fenti rendelet 2013. november 27-én kihirdetésre került. 

A rendelet mellékletei a jegyzőkönyv 1.sz. melléklete. 
 
 
 
2. Tájékoztató a 2013. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos anyag igen részletes tájékoztatást ad a 2013. évi költségvetés I-III. negyedévi 
teljesítéséről, ezért szóban nem kívánja kiegészíteni, amennyiben van kérdés, szívesen 
válaszol majd rá. Röviden annyit fűz hozzá, hogy az önkormányzat minden 
intézményét és cégét sikerült gazdaságosan működtetni, és örömmel vettünk minden 
állami és egyéb pályázati segítséget és lehetőséget.  
Ezt az előterjesztést is megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolta az előterjesztés elfogadását a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

 



 7 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
264/2013.(XI.26.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja Szécsény Város 
Önkormányzata 2013. évi költségvetésének I. – III. negyedévi 
teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
3. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az önkormányzat 2014. évi koncepciójára vonatkozó előterjesztést áprilisban már 
tárgyalta a képviselő-testület, de közben végbement változások miatt a felülvizsgálata 
esedékessé vált. Örömteli hír például, hogy a jövő évi költségvetésben nem lehet 
adósságállománnyal tervezni a jövőt, ami azért elég szigorú követelmény, de 2014. 
február 28-án az állam az önkormányzatok 2013. december 31-i állapotnak megfelelő 
összes adósságát átvállalja. Reményeink szerint egy-két héten belül az önhiki-vel 
kapcsolatban is kapunk tájékoztatást, és akkor további eredményekről tudunk majd 
beszámolni. Amit szeretne kiemelni, hogy látható, a civil keretet tervezzük megemelni. 
Kiemelt fontosságúnak érezzük azt, hogy Szécsényben ilyen sok civil szervezet, ilyen 
nagy aktivitással működik, sok örömet okozva önmaguknak és az itt lakóknak is, és 
ezt mindenféleképpen támogatásra méltónak találjuk. Szeretnénk visszakerülni abba a 
mederbe, ami azért annak idején működött itt a városban, hiszen ismert, hogy az 
utóbbi időben jelentősen le kellett csökkenteni ezt a civilkeretet, de ha most van rá 
lehetőségünk, akkor próbáljuk meg megemelni. Nyilván majd a költségvetés 
tárgyalásánál fogunk erre konkrétan kitérni. Reményeink szerint olyan csodaévünk 
lesz, hogy nem úgymond hiánnyal tervezzük a költségvetést, hanem effektíve valós 
maradvánnyal. Bár nem tartozunk a nagyvárosok kategóriájába, mert a médiában az a 
kommunikáció, hogy a nagyvárosoktól várják azt el azt állami szinten, hogy a 
gazdaságfejlesztési koncepció kidolgozásában tevékenyen vegyenek részt, de személy 
szerint úgy gondolja, hogy ez Szécsényre is ugyanolyan érvényű, mi is azt szeretnénk, 
ha az itt lakók minél többen tudnának munkalehetőséghez jutni. Tehát ezt az úgymond 
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pénzmaradványt szeretnénk mindenféleképpen a gazdaságfejlesztésre, illetve a 
későbbi pályázatoknál önerőként felhasználni.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodással javasolja elfogadásra a 
képviselő-testületnek az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Ezt az előterjesztést a Szociális Bizottság is 
megtárgyalta előzetesen. Kéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A Szociális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye 
az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottsági ülésen ő tartózkodott, és hogy miért nem szavazta meg a koncepciót? 
Ahogyan polgármester úr is mondta, ezt már korábban is tárgyalta a testület, de 
megítélése szerint akkor sem, és véleménye szerint még most sem tart igazán ott az 
országos elképzelés, hogy megfelelő instrukciókat tudjon adni a helyi 
önkormányzatoknak arra vonatkozóan, hogy milyen irányba próbáljanak elmozdulni, 
fejleszteni. Ez, véleménye szerint, ki is rajzolódik a koncepcióban. A másik, hogyha 
megnézzük az eddigi költségvetésünket, csak kerekített értékeket mond, 1,4 milliárd 
forint volt. Tehát még az adósságkonszolidáció előtt, illetve, amikor még az 
intézmények is idetartoztak. A jövő évi tervezet, koncepció szinten 788 millió forint. 
Próbálta kideríteni az állam által átvállalt és centralizált feladatoknak a költségei 
milyen arányban állnak a fent említett két összeg különbségével. Igazából nem tudta 
összehozni a számokat úgy, hogy az elvégzett feladatokhoz tartozó költségek és itt 
maradt összeg a több volna valamelyest, mint a tavalyi, ha a tavalyit lecsupaszítjuk 
azzal, ami elment. Igazából nincs több az önkormányzatunk pénztárcájában, mint 
eddig volt. Bár ezeket a pénzeket nem biztos, hogy össze lehet hasonlítani, mert a 
törvények folyamatosan változnak, és a mögöttük álló funkciók nem biztos, hogy 
ugyanazok voltak tavaly, vagy tavalyelőtt, vagy éppen a jövő évben lesznek.  Ami 
viszont kirajzolódik és látható, hogy folyik a központosítás, a centralizáció, és az 
önkormányzatok jogköre ezáltal nagymértékben szűkül a jövő évben is. A harmadik 
dolog, amit észrevételezni, kíván, hogy igazán komoly fejlesztési elképzelés nem 
nagyon látszik a koncepcióban, inkább csak a kötelező feladatok teljesítésére 
koncentrál. A szociális kiadásokat bázisalapon tervezi megvalósítani, holott nem 
biztos, hogy nem lenne esetleg több rászoruló erre a keretösszegre, valamint a 
kintlévőségek behajtása természetesen szükséges. Az önként vállalt feladatok, 
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valahogy mintha mellőzésre kerülnének, illetve úgy fogalmaz, hogy szűkebb 
keresztmetszetben jelenik meg, igaz tartalmazza a civil keretösszeg megemelését, 
pályázati önerőnek a képzését, de nem látja elég konkrétnak az elképzelést. 
Véleménye szerint a Kormánynak a rendelkezésre álló pénzösszeget oda kellene adni 
az önkormányzatoknak, és helyben kellene, hogy megszülessenek a döntések a 
források felhasználásáról. 
Egyrészt ezek azok a gondolatok, ami miatt tartózkodott a szavazásnál a bizottsági 
ülésen, és tartózkodni fog most is. Ami miatt nem szavazott ellene, az az, hogy a 
gazdasági stabilitását a város őrzi, tartja, és a képviselő-testületnek kötelező, hogy a 
koncepciót elkészítse. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni képviselő úr véleményét. Szeretne néhány dologra reagálni. Az egyik, 
hogy kevés a pénz a költségvetési évben. Ha jól emlékszik, a tavalyi évben is azért 
többször kellett módosítani a költségvetést, és ott is lényegesen kisebb összeggel 
vágtunk neki az évnek. A Start-munka program miatt is jelentősen megemelkedett a 
főösszeg, továbbá a pályázatok miatt is.  

Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

Elmondja még a szociális célú város-rehabilitáció nyertes pályázat a 2013. évi 
költségvetést jelentősen módosította. A fejlesztésekkel kapcsolatban elmondja, hogy a 
koncepcióban szerepelnek mindazon pályázatok, amelyek már a képviselő-testület 
előtt voltak, és amelyről már döntés is született. Azok a pályázatok, amelyek döntés 
előtt állnak, legfeljebb a költségvetésbe fognak bekerülni, illetve a tartalékban 40 
millió forintos összeg szerepel, amely pontosan erre van, hogy a még esetleg pontos 
költségvetéssel nem rendelkező fejlesztések forrása meg van tervezve kiadási oldalon. 
Ez azért volt lehetséges, mert a hiteltörlesztés elmaradása miatt ezen összegben lehet 
gondolkodni a fejlesztésekről.  

Stayer László polgármester 

Az előző napirendi pontnál, a költségvetés I-III. negyedévi teljesítésénél is látható, 
hogy a 2013. évi költségvetésünket 751.281 E Ft bevétellel és ugyanennyi kiadással 
terveztünk eredetileg, tehát akkor sem nagyobb összeggel.  
Képviselő úr mondta: önkormányzati lehetőségeink szűkülnek. Erre azt tudja mondani, 
hogy intézményeink ugyanúgy működnek, abban semmiféle zökkenés az elmúlt 
tanévben nem volt az iskola tekintetében. Semmi olyan visszajelzés nem jött, hogy a 
pedagógusok nem kapnák meg a bérüket. Nagyon emlékszik viszont arra a 
pedagógusnapi köszöntőre, amikor azzal kellett odaállnia a volt kollégái elé, hogy „ne 
haragudjatok, de nem biztos, hogy ki fogjuk tudni fizetni pár napon belül a 
fizetéseteket”. 
Az önkormányzat lehetőségei nem szűkülnek, sőt azzal, hogy a járási hivatal 
megalakult, illetve a kormányablak rövidesen megalakul, a lakosság a lakóhelyéhez 
sokkal közelebb és gyorsabban tudja az ügyeit intézni. 
Képviselő úr mondta: nincs fejlesztés. Ahogyan a pénzügyi osztályvezető asszony is 
elmondta, addig, amíg nincs kiírt pályázat, addig nem tudunk konkrétumokkal 
szolgálni, de ezeket a tartalékba helyezett pénzeket a fejlesztésekhez szeretnénk 



 10 

önerőként felhasználni. Úgy gondolja, annak idején a képviselő úr nem tartózkodott a 
költségvetés elfogadásakor, amikor úgy terveztek fejlesztéseket, hogy százmillió forint 
hitelt vettek fel hozzá, az önkormányzati intézményekre terhelve a jelzálogot. Akkor 
annyira nem aggódtak, és itt utalna arra megjegyzésére, hogy „a stabilitását azért őrzi a 
város”, de ezt egy kicsit azért átfogalmazná úgy, hogy a gazdasági stabilitását ebben az 
időszakban harcolta ki a város. Mert amikor ez a képviselő-testület átvette a várost, 
akkor minden volt a város, csak gazdaságilag stabil nem. A csőd szélén álltunk, a 
sarkunkkal támaszkodtunk a peremén a szakadéknak, onnan sikerült 
visszatápászkodnunk, nem kevés állami segítséggel, ennek a Fidesz-KDNP 
Kormánynak a segítségével, meg a mi jó döntéseinkkel, azzal, ahogy a költségvetési 
kiadásainkat lefaragtuk úgy, hogy az nem ment a szolgáltatás minőségének rovására, 
sőt, úgy gondolja, hogy a szolgáltatás minőségét javította az a döntéssorozat, amit az 
utóbbi években megtettünk. Mindezek mellett elmondhatjuk, hogy 2014-ben nem lesz 
egyetlen forint adóssága sem a városnak. Mikor átvettük, több százmillió forintos 
adósságállománnyal vettük át ezt a várost. Amikor ennyi adóssága volt a városnak, 
képviselő úr megszavazta a költségvetést, most tartózkodik. Szíve-joga képviselő 
úrnak, de aztán majd ezt is meg lehet magyarázni.  
A kintlévőségek behajtásával kapcsolatban tartalmazza a javaslat, hogy „a 
kintlévőségek csökkentése érdekében tovább kell folytatni a szigorú behajtási 
tevékenységet”, ezért nem nagyon érti képviselő úr erre vonatkozó megjegyzését. 
Képviselő úr mondta: az önként vállalt feladatoknál nincs konkrétum. Az, hogy a civil 
szervezetek keretét szeretnénk megemelni, az nem azt jelenti, hogy visszalépünk az 
önként vállalt feladatokban, és nem figyelünk oda a közösségeinkre. Kérdezi képviselő 
urat, hogy konkrétan melyik önként vállalt feladatnál gondolja úgy, hogy visszalépés 
történt? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Vannak fejlesztési jelek és elképzelések, de igazán komoly irányvonal nem látszik. 

Stayer László polgármester 

Kéri képviselő urat, hogy akkor segítsen, és mondja el, mit tartana komoly 
irányvonalnak? Javasolja, hogy gondolkodjanak együtt, fogjanak össze, legyenek 
konstruktívak. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Városfejlesztő Kft-t is meg lehetett volna kérdezni, hogy terveznek-e materiális 
jellegű fejlesztést, vagy munkahelyteremtő gazdaságfejlesztést a jövőben, hogy a 
polgároknak a életvitele, életminősége javuljon. 

Stayer László polgármester 

Válaszában megismétli, hogy azt a tartalékba tett pénzösszeget pontosan azokra a 
lehetőségekre hagyjuk ott, hogy ne kelljen megint hitelt felvenni, hogy egy-egy 
gazdaságfejlesztési elképzelést tudjunk támogatni. A Városfejlesztő Kft. 
munkatársaival együtt dolgozunk azon, hogy a fejlesztési koncepciót le tudjuk tenni a 
Területfejlesztési Tanács asztalára. Ebben a tervben benne van az, hogy szeretnénk a 
következő időszakban, de hogy 2014-ben vagy 2015-ben fog megvalósulni, azt még 
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nem tudjuk, mi mindenféleképpen azon vagyunk, hogy megvalósuljon, hogy legyen a 
városban sportcsarnok, uszoda. Ebben a koncepcióban benne van az is, hogy a 
városban legyen olyan piac, amely a térségben gazdálkodó embereket ki tudja 
szolgálni. Folyamatosan tárgyalásokat folytatunk befektetőkkel, s reményeink szerint 
ezek a tárgyalások sikeresek is lesznek. Azért nem olyan könnyű ez, mert ebben a 
nehéz gazdasági helyzetben, elég nehezen szánják rá magukat a befektetők. 

Dr. Bagó József jegyző 

Elmondja, hogy ez egy koncepció, ami azt jelenti, hogy egyrészt a beterjesztett 
költségvetési törvénynek megfelelően azokat a jelen pillanatban látható bevételi 
forrásokat tartalmazza, amelyek az előterjesztésben szerepelnek, másrészt azokat a 
fejlesztési elképzeléseket, melyekhez már megítélt támogatás van. Azokat a fejlesztési 
terveket, amelyek pályázatában még nem született döntés, nem tartalmazza, azok 
később kerülnek be az önkormányzat költségvetésébe. Ez a koncepció még a mai 
napon is változott, de amikor minden információt össze tudunk gyűjteni, és meg lesz 
Magyarország 2014. évi költségvetése, akkor tudunk olyan sarokszámokkal szolgálni, 
amely alapján meg lehet tervezni az önkormányzat költségvetésének pontos bevételi és 
kiadási oldalát. A koncepcióban elvileg olyan elképzelések szerepelnek, amelyek nagy 
biztonsággal várhatóan teljesülni fognak. És még nem beszéltünk a jövő évi Start-
munkaprogramról, ami márciustól fog indulni, ez sem szerepel benne, csak a téli 
közmunka. Ez azt jelenti, hogy ez a költségvetés kiadási és bevételi főösszege a 
mostani 788 millió forinttal szemben körülbelül ott fog lenni, mint az idei évi összeg. 

Stayer László polgármester 

Köszöni jegyző úr kiegészítését.  
Számára azért az jött ki Antal Ferenc képviselő úr hozzászólásából, hogy az 
irányokkal egyetért, és a koncepció pontosan erről szól, hogy megjelöljük az irányt, 
hogy erre kell majd menni. Azokra a konkrétumokra, amikre rákérdezett, amikor azt 
mondta, hogy kevesebb a költségvetésben az induló összeg, mint a tavalyi évben, arra 
ott volt a válasz, hogy a tavalyi évben még ettől is kevesebbel indultunk el, 751 millió 
forinttal. Ha az intézményeinket nézzük: az iskoláknál semmiféle pénzügyi probléma 
nincs. A közművelődési feladatok ellátását átszerveztünk egy kft-be, mert reményeink 
szerint gazdaságosabban tud működni, de a szolgáltatás színvonalán biztos, hogy nem 
esett csorba. A cégeink működnek, a terv szerint kalkulált hozzájárulásokkal. Nem 
igazán látja, hogy hol a hiba, mi az, ami Antal képviselő urat visszatartja attól, hogy 
megszavazza ezt a koncepciót.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazottak szerint 
bocsátja szavazásra az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára vonatkozó 
határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

265/2013.(XI.26.) határozata 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
és intézményei 2014. évi költségvetési koncepcióját - mint a 2014. évi 
költségvetési tervezés alapját - megtárgyalta és az alábbiak szerint 
fogadja el: 
A képviselő-testület az önkormányzat 2014. évi költségvetési 
koncepciójának kiadási és bevételi főösszegét 788.538 E Ft összegben 
állapítja meg az 1. számú melléklet alapján. 
A képviselő-testület a 2014. évi költségvetés készítéséhez az alábbi 
elveket fogalmazza meg: 

1) A költségvetési előirányzatok tervezésekor a kötelező önkormányzati 
feladatok prioritását biztosítani kell. Önként vállalt feladat a 
költségvetésben csak akkor tervezhető, ha annak pénzügyi fedezete az 
önkormányzat saját bevételéből megteremthető. Az önként vállalt 
feladat kiadásainak finanszírozása a kötelező önkormányzati feladat 
ellátását nem veszélyeztetheti. 

2) Felül kell vizsgálni az előző években tett kötelezettségvállalásokat. A 
pályázattal érintett előző évről áthúzódó fejlesztések forrásigényét 
biztosítani kell.  Felhalmozási elő-irányzatot csak akkor tervezhető, 
ha az a kötelező önkormányzati feladatok maradéktalan 
megvalósítását nem veszélyezteti és a költségvetés egyensúlya 
biztosítható. 

3) Az önkormányzat intézményeinél, és gazdasági társaságainál 
törekedni kell a takarékos gazdálkodásra, különösen nagy gondot kell 
fordítani a személyi jellegű kiadások jogszabályi előírásoknak 
megfelelő tervezésére és a költségvetések szakmai és pénzügyi 
felülvizsgálatára. Az önkormányzati kft-k üzleti tervét a költségvetés 
készítéséhez figyelembe kell venni. 

4) A költségvetés előkészítésekor a jogszabályon, szerződésen, 
megállapodáson alapuló kiadások elsődlegességét biztosítani kell.  

5) A helyi társadalmi szervezetekkel való együttműködés érdekében a 
civil szervezetek támogatását többletbevételek esetén növelni kell. A 
kulturális, polgárvédelmi, sport területeket kiemelten kell kezelni. 
Kiemelt jelentőséggel bír azon szervezetek támogatása, melyek a 
kötelező önkormányzati feladatok ellátásában az önkormányzattal 
kötött megállapodás szerint részt vesznek.  

6) A szociális kiadások előirányzatát a 2013. évi szinthez mérten kell 
megtervezni, figyelembe a jogszabályi változásokat és a lakosság 
szociális helyzetének változását. 

7) Az adó- és a vevői kintlévőségek csökkentése érdekében tovább kell 
folytatni a szigorú behajtási tevékenységet. 

8) A költségvetésben tartalékot kell képezni a pályázatok önerejére és a 
tervezett fejlesztések, karbantartások fedezetére.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 2.sz. melléklete 
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4. Előterjesztés a talajterhelési díjról szóló 15/2013.(VI.12.) önkormányzati 
rendelet módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. Kéri az előterjesztőt, hogy röviden 
foglalja össze, mi indokolja az önkormányzati rendelet módosítását.  

Dr. Bagó József jegyző 

A Nógrád Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottja célvizsgálat keretében 
vizsgálta Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a talajterhelési díjról 
szóló 15/2013.(VI.12.) önkormányzati rendeletét, amely alapján törvényességi 
felhívással élt a polgármester úr és a képviselő-testület felé. A kifogásolt rendelkezés a 
helyi rendelet 3. § (2) bekezdés a) pontja, mely szerint a talajterhelési díj alapja: „a 
szolgáltatott víz mennyisége, csökkentve az ivóvízvezeték meghibásodása 
következtében igazoltan elszivárgott, illetve külön jogszabály szerint locsolási célú 
felhasználásra figyelembe vett vízmennyiséggel.” Tekintettel arra, hogy a 
környezetterhelési díjról szóló 2003. évi LXXXIX. törvény 12. § (2) bekezdéséből már 
korábban hatályon kívül helyezésre került az a rendelkezés, amelynek értelmében a 
talajterhelési díj alapja csökkenthető az ivóvízvezeték meghibásodása következtében 
elszivárgott víz mennyiségével, helyi rendeletünk nem felel meg ezen törvény hatályos 
előírásainak, ezért rendeletünket módosítani szükséges.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy a rendeletben meghatározott talajterhelési díjat azoknak 
kell fizetni, aki valami miatt nem kötöttek rá csatornahálózatra. Természetesen azok is 
fizetnek környezetterhelési díjat, akik rákötöttek, csak azoknak benne van a 
vízszámlában.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy az írásban megküldött rendelettervezetet elfogadni 
szíveskedjék. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni jegyző úr előterjesztését. A rendelettervezetet előzetesen megtárgyalta a 
Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a rendelettervezet elfogadását a 
képviselő-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel módosító indítvány nem volt, az 
előterjesztésben megfogalmazott rendelettervezetet bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
26/2013.(XI.27.) önkormányzati rendelete 

a talajterhelési díjról szóló 15/2013.(VI.12.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 
32. cikk (2) bekezdésében foglalt eredeti jogalkotó hatáskörében, a 
környezetterhelési díjról szóló 2003. évi LXXXIX. törvény (a 
továbbiakban: Ktd.) 21/A. §-nak (2) bekezdésében, és a 26. §. (4) 
bekezdésben kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 11. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a 
következőket rendeli el: 
 

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 
talajterhelési díjról szóló 15/2013.(VI.12.) önkormányzati rendelete 3. 
§ (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
„(2) A talajterhelési díj alapja a Ktd. 12. § (2) bekezdése szerint.” 
 

2. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, és az azt 
követő napon hatályát veszti. 
 
Szécsény, 2013. november 26. 

 
Stayer László s.k. 

polgármester 
Dr. Bagó József s.k. 

jegyző  

Fenti rendelet 2013. november 27-én kihirdetésre került. 
 
 
5. Előterjesztés egyes önkormányzati rendeleteknek az utak névváltozásával 

összefüggő módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 
 

Dr. Bagó József jegyző 

A helyi rendeleteinket mi is folyamatosan figyelemmel kísérjük, most az egyes 
önkormányzati rendeleteknek az utak névváltozásával összefüggő módosítására tett 
indítványt az előterjesztés szerint. Ez a módosítás összesen öt önkormányzati 
rendeletet érint. Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés elfogadására. 
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Stayer László polgármester 

Ezt az előterjesztést is megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, 
hogy ismertesse javaslatukat.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a rendelettervezet elfogadását a 
képviselő-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott rendelettervezetet bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
27/2013.(XI.27.) önkormányzati rendelete 

egyes önkormányzati rendeleteknek az utak névváltozásával 
összefüggı módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. 
cikk (2) bekezdésében foglalt eredeti jogalkotói hatáskörében, a 
jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 2. §-ában meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi építési 
szabályzatról szóló 11/2003.(VIII.01.) önkormányzati rendelete 5. 
mellékletében 
1. a „Fürst Sándor út” szövegrész helyébe „Tugár utca”, 
2. a „Sallai út” szövegrész helyébe „Alsómajor utca” 
szöveg lép. 

 
2. § 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a védőnői körzetek 
kijelöléséről szóló 14/2005.(V.10.) önkormányzati rendelete 2. és 3. 
mellékletében  
1. a „Csépe Sándor út” szövegrész helyébe Vihar Béla utca,  
2. a „Felszabadulás tér” szövegrész helyébe Mindszenty József tér,  
3. a „Fürst Sándor út” szövegrész helyébe „Tugár utca”, 
4. a „Hámán Kató út” szövegrész helyébe „Szabó István utca”, 
5. a „Kállai Éva út” szövegrész helyébe Krúdy Gyula utca, 
6. a „Mező Imre út” szövegrész helyébe „Lipthay Béla utca”, 
7. a „Ságvári Endre út” szövegrész helyébe „Koháry István” utca, 
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8. a „Sallai út” szövegrész helyébe „Alsómajor utca” 
szöveg lép. 
 

3. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a városi 
zöldterületek, a közhasználatú parkok használatáról és védelméről szóló 
10/2006.(V.23.) önkormányzati rendelete 2. § (4) bekezdés 1. pontjában a 
„Felszabadulás téri játszótér” szövegrész helyébe a „Mindszenty József téri 
játszótér” szöveg lép. 
 

4. § 
(1)  Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi közutak 

kezelésének szakmai szabályairól szóló 20/2008.(IX.10.) önkormányzati 
rendelet mellékleteként elfogadott Szabályzat „Kiszolgáló és lakóutak” 
megnevezésű 2.122 pontjában a   
a) a „Csépe Sándor út” szövegrész helyébe Vihar Béla utca,  
b) a „Fürst Sándor út” szövegrész helyébe „Tugár utca”, 
c) a „Hámán Kató út” szövegrész helyébe „Szabó István utca”, 
d) a „Kállai Éva út” szövegrész helyébe „Krúdy Gyula utca”, 
e) a „Mező Imre út” szövegrész helyébe „Lipthay Béla utca”, 
f) a „Ságvári Endre út” szövegrész helyébe „Koháry István utca”, 
g) a „Sallai út” szövegrész helyébe „Alsómajor utca” 
szöveg lép. 
 

(2)  Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi közutak 
kezelésének szakmai szabályairól szóló 20/2008.(IX.10.) önkormányzati 
rendelet mellékleteként elfogadott Szabályzat „Szécsény városban az 
országos közút forgalmi rendjét szabályozó, kihelyezett KRESZ-táblák 
felsorolása” című 1. és 2. számú mellékletében 
a) a „Csépe Sándor út” szövegrész helyébe Vihar Béla utca,  
b) a „Fürst Sándor út” szövegrész helyébe „Tugár utca”, 
c) a „Kállai Éva út” szövegrész helyébe Krúdy Gyula utca, 
d) a „Mező Imre út” szövegrész helyébe „Lipthay Béla utca”, 
e) a „Ságvári Endre út” szövegrész helyébe „Koháry István” utca, 
f) a „Sallai út” szövegrész helyébe „Alsómajor utca” 
szöveg lép. 
 

5. §  
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi 
alapellátási körzetekről szóló 26/2012.(X.26.) önkormányzati rendelete 1., 
2. és 3. mellékletében  
1. a „Csépe Sándor út” szövegrész helyébe Vihar Béla utca,  
2. a „Felszabadulás tér” szövegrész helyébe Mindszenty József tér,  
3. a „Fürst Sándor út” szövegrész helyébe „Tugár utca”, 
4. a „Hámán Kató út” szövegrész helyébe „Szabó István utca”, 
5. a „Kállai Éva út” szövegrész helyébe Krúdy Gyula utca, 
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6. a „Mező Imre út” szövegrész helyébe „Lipthay Béla utca”, 
7. a „Ságvári Endre út” szövegrész helyébe „Koháry István” utca, 
8. a „Sallai út” szövegrész helyébe „Alsómajor utca” 
szöveg lép. 
  

6. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, és az azt követő 
napon hatályát veszti. 
 
Szécsény, 2013. november 26. 

 
 

Stayer László s.k. 
polgármester 

Dr. Bagó József s.k. 
jegyző  

Fenti rendelet 2013. november 27-én kihirdetésre került. 
 
 
6.  Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzatának és intézményeinek vagyon 

és felelősségbiztosításáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

November hónapban lehet felmondani, és decemberben újrakötni az önkormányzat és 
intézményeinek vagyon és felelősségbiztosítását. Három ajánlatot kértünk be, egy évre 
és három évre vonatkozóan is kértünk ajánlatokat, ugyanazokkal a feltételekkel. 
Mindegyik esetben, mint ahogyan az előterjesztésből is látható, az UNIQA Biztosító 
Zrt. ajánlata volt a legkedvezőbb, 525.622 Ft éves díjjal, 3 éves időtartamra 
vonatkozóan.   
Ezt az előterjesztést is megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság. Kéri elnök urat, hogy 
ismertesse javaslatukat.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja az UNIQA Biztosító ajánlatának, mint a 
legkedvezőbb ajánlatnak az elfogadását.   

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
266/2013.(XI.26.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy Szécsény Város Önkormányzata és intézményei 
jelenlegi vagyon és felelősségbiztosítási szerződését felmondja, 
egyben felhatalmazza a polgármestert, hogy Szécsény Város 
Önkormányzata és intézményei vagyon és felelősségbiztosítási 
szerződését 2014. január 1-jétől kezdődően 3 éves időtartamra az 
UNIQA Biztosító Zrt-vel megkösse.  
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 

A napirend tárgyalása után megérkezett az ülésterembe Smelkó István képviselő. A 
képviselő-testület létszáma a továbbiakban: 8 fő.  
 

 
7. Előterjesztés a Szécsény Római Katolikus Plébánia földterület kérelméről 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy Varga Imre Kapisztrán testvér kereste meg először 
szóban, aztán írásban is. Kérelme arról szól, hogy a templom szentélye és a volt 
óvodaépület - amelyet most építenek át idősek otthonává - közötti területet adjuk 
vissza a Magyarok Nagyasszonya Ferences Rendtartomány tulajdonába. Ez a terület 
egy korábbi csere kapcsán került az önkormányzat tulajdonába azzal a céllal, hogy 
majd útként használják, de erre tulajdonképpen soha nem került sor. Értelmetlen is 
önkormányzati útként szerepeltetni, mivel nem önkormányzati területre érkezik, 
hanem a Ferences Rendtartomány tulajdonában lévő területre a kolostor hátsó 
bejáratánál.  
Kéri a képviselő-testület támogatását, hogy ezt a területet az önkormányzat 
térítésmentesen adja vissza korábbi tulajdonosának a Ferences Rendtartománynak. Ők 
is magánútként akarják szerepeltetni, mert az épülő idősek otthona ablakai erre a 
területre néznek. Kapisztrán testvér elmondta még, hogy a templom melletti járdát 
szeretnék felújítani, de szeretnék távolabb hozni az épülettől, hogy aki elhalad az 
épület mellett, jobban ráláthasson a szentélyre.  

Dr. Bagó József jegyző 

Felhívja a figyelmet arra, hogy az önkormányzat vagyonrendeletének módosítására is 
szükség van ahhoz, hogy ez a terület átadásra kerülhessen, mert jelen pillanatban az 
önkormányzat törzsvagyonaként szerepel. A hiteles tulajdoni lap másolatból 
megállapítást nyert, hogy a 108/2 hrsz. alatti terület kivett közterületként van 
nyilvántartva. Az előterjesztésben most arra kérjük a képviselő-testület 
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felhatalmazását, hogy az ingatlan jogszerű átadás-átvétele megtörténhessen, az ehhez 
szükséges intézkedések megtegyük. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye az előterjesztéssel összefüggésben. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
267/2013.(XI.26.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarok 
Nagyasszonya Ferences Rendtartomány (1024 Budapest, Margit krt. 
23.) kérelmére, a 108/2 helyrajzi számú, kivett közterület 
megnevezésű ingatlan tulajdonba adását támogatja.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingatlan 
jogszerű átadása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.  
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
8.  Egyebek 
8.1. Előterjesztés a civil szervezetek támogatási keretének megemelésére 

(Szóbeli előterjesztés.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

A Pénzügyi Bizottság ülésén is előterjesztette a következőket: Örömteli események 
zajlanak majd a héten, két civil szervezet és egy intézményünk is jubilál. Az Erkel 
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Ferenc Vegyeskar a 40. születésnapját ünnepli, a Kubinyi Ferenc Múzeum szintén a 
40. születésnapját, a Palóc Néptáncegyüttes pedig megalakulásának 15. évfordulóját. 
Mindhárom jubiláló egy-egy rendezvény keretében ünnepel. Azzal a kéréssel fordul a 
képviselő-testület felé, hogy mindhárom esetben egy-egy elismerő oklevéllel díjazza a 
jubilálókat, és a két civil szervezet esetében pedig annyiszor ezer forint támogatást 
ítélne meg részükre, ahány éves fennállásukat ünneplik,  nevesítve: az Erkel Ferenc 
Vegyeskarnak 40.000 Ft-ot, a Palóc Néptáncegyüttesnek 15.000 Ft-ot.  
Az elmúlt héten volt a katolikus iskola jótékonysági bálja, és javasolja, hogy a bál 
célját, az elmúlt évekhez hasonlóan, az önkormányzat is támogassa. Erre a célra 100 
ezer forintot javasol adni, a civil keret terhére.  
Érkezett még egy kérelem a Dornyai Béla Múzeumtól. Idén is megrendezik a Nagy 
Iván Honismereti pályázatot. Tavaly húszezer forintot szavazott meg a testület, 
szécsényi díjazott esetén. A maga részéről idén is ezt támogatná. 
Hogy az elmondott összegek kifizethetők legyenek a civil szervezetek támogatásának 
keretét, a következő előirányzat módosításkor 175 ezer forinttal kellene megemelni 
majd a többletbevételek terhére.  
A támogatásokra vonatkozó javaslatáról kikérte a Pénzügyi Bizottság véleményét is. 
Kéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyetértett a polgármester úr által előterjesztett támogatásokkal.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét, amelyet figyelembe véve a következő határozati 
javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete elismerő oklevelet adományoz az 
Erkel Ferenc Vegyeskarnak megalakulása 40. évfordulója, a Palóc Néptánc-
együttesnek megalakulása 15. évfordulója, valamint a Kubinyi Ferenc Múzeum 
alapításának 40. érfordulója alkalmából. 
A képviselő-testület a sport és civil szervezetek támogatásának 2013. évi keretét 
175.000 Ft-tal megemeli, a fent nevezett szervezetek, valamint a Nagy Iván 
Honismereti pályázat szécsényi díjazottjának támogatása céljából. Határidő: 
értelemszerűen, felelős: Polgármester” 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
268/2013.(XI.26.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete elismerő 
oklevelet adományoz  az Erkel Ferenc Vegyeskarnak megalakulása 
40. évfordulója, a Palóc Néptáncegyüttesnek megalakulása 15. 
évfordulója, valamint a Kubinyi Ferenc Múzeum alapításának 40. 
érfordulója alkalmából. 
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A képviselő-testület a sport és civil szervezetek támogatásának 2013. 
évi keretét 175.000 Ft-tal megemeli, a fent nevezett szervezetek, 
valamint a Nagy Iván Honismereti pályázat szécsényi díjazottjának 
támogatása céljából. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
A napirend tárgyalása után megérkezett az ülésre Varga Béla képviselő. A képviselő-
testület létszáma a továbbiakban: 9 fő. 
 
 
8.2. Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési terv módosítása 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Dr. Bagó József jegyző 

A képviselő-testület a 2013. évi belsőellenőrzési tervét, ez év áprilisában egyszer már 
módosította, mivel a többcélú kistérségi társulás munkaszervezetének megszűnése 
miatt nem tudtuk tartani az ütemtervet. Az elmúlt időszakban próbáltunk keresni olyan 
vállalkozást, amely elvégezte volna ezt a feladatot, de sajnos sokáig nem találtunk 
szabad kapacitással rendelkező, a belsőellenőrzési tevékenységről szóló 
rendelkezéseknek megfelelő szakembert. Most végre talált egy szakembert, akit az év 
hátralévő két hónapjára alkalmazni tudott a hivatal létszámkeretében, és aki már 
elkészítette a belsőellenőrzési kézikönyvet is. Az időkeretet figyelembe véve javaslatot 
tesz a 2013. évi belsőellenőrzési terv módosítására az előterjesztés szerint.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy hagyja jóvá a belsőellenőrzési terv módosítását. 
Reméli, hogy azokat az ellenőrzéseket, amik idén elmaradtak, jövőre majd pótolni 
tudjuk.  

Stayer László polgármester 

Javasolja az előterjesztés elfogadását. Kéri, aki egyetért az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslattal, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
269/2013.(XI.26.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja Szécsény Város Önkormányzata 2013. 
évi belső ellenőrzési tervének módosítását. 
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A Képviselő-testület utasítja a jegyzőt, hogy az éves tervben foglaltak 
végrehajtását folyamatosan kísérje figyelemmel és szükség szerint 
tegyen javaslatot a módosításra vonatkozóan. 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Jegyző 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 3.sz. melléklete. 
 
 
 
8.3. Polgármester tájékoztatója 
 

Stayer László polgármester 

Egy örömteli eseményről szeretne még beszámolni. A hét végén volt a megyei Prima 
Díj átadása, ahol megyei innovációs díjban, Csincsik János díjban – ez egy 
magánalapítású díj – részesült Pásztor József szécsényi vállalkozó. Szívből gratulál 
neki! 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Javasolja, hogy írjanak róla az önkormányzati újságban is.  

Stayer László polgármester 

Egyetért képviselő úr javaslatával. 
Tájékoztatja képviselőtársait, hogy az ülés után sor kerül a kerekasztal beszélgetés 
tévéfelvételére is. Kéri, hogy aki tud, maradjon itt a felvételre.  
 
 
 
9. Közmeghallgatás 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a közmeghallgatáson megjelent Rigó Miklós János urat, és 
megadja neki a szót. 

Rigó Miklós János szécsényi lakos 

Köszönti valamennyi jelenlévőt. Egyetlen kérése van a város vezetéséhez, mellyel 
nemcsak a saját, hanem nagyon sok idős ember problémáját szeretné tolmácsolni. 
Kéri, hogy a felső buszmegállóban a budapesti járatok is álljanak meg, és vegyék fel, 
illetve tegyék le az utasokat, mert most mindenkit lehoznak a Volánnal kooperációban 
megépített buszpályaudvarra. Kérése valamennyi idős, betegtársa nevében is, ha ebben 
tudna segíteni a város vezetése. Úgy tudja, hogy Őrhalomban is több helyen megállnak 
ezek a járatok.  
Egyben áldott, békés Karácsonyt és újévet kíván mindenkinek. 
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Stayer László polgármester 

Ez a kérés nem új keletű a lakosok részéről, a Volánnal már korábban is levelezést 
folytatott ez ügyben. Több mint egy éve kereste meg először a Volánt ezzel a 
problémával, de sajnos elutasították. Mivel továbbra is fennáll ez a probléma, 
megígéri, hogy ismét levelet fog írni ez ügyben, talán egy kicsit erélyesebben fogja 
kérni a probléma orvoslását, és megpróbálja olyan érvekkel alátámasztani, amit másik 
településekről is hallani, hogy a szomszéd falvakban sem egy helyen állnak meg ezek 
a járatok, és talán a szécsényi lakosok is megérdemelnék ezt a dolgot.  
Megköszöni a jókívánságot, és viszont kívánja.  
Mivel több állampolgár nem jelent meg, a közmeghallgatást bezárja. 
 
A képviselő-testület valamennyi napirendet megtárgyalta, ezért megköszöni mindenki 
munkáját, és az ülést bezárja (1610 órakor).  
 
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 


